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Komisia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu  

s majetkom 

 
  

Košice: 09.02.2023 

Číslo: 2132/2023/OSM-6940 

Vybavuje: JUDr. Marta Vargová 

email: marta.vargova@vucke.sk 

telefón: 055/7268 214 

  mobil: 0911 157 404 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 2. rokovania Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom konaného dňa 08. februára 2023 
 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, 

v miestnosti č. 242 (zasadačka na 1. poschodí). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2020 o poskytovaní dotácií 

4. Kúpa nehnuteľností v k. ú. Rejdová do vlastníctva Košického samosprávneho kraja 

5. Plán úloh komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 

s majetkom na I. polrok 2023 

6. Návrhy, podnety a požiadavky  

7. Rôzne 

8. Záver 

 

 

K bodu č. 1   

 

Otvorenie  

Predseda komisie privítal prítomných členov komisie a hostí a otvoril 2. rokovanie komisie. 

Prítomných členov komisie informoval, že z rokovania komisie sa neospravedlnil žiaden jej 

člen a z celkového počtu 17 členov komisie je prítomných 12 členov, čo je nadpolovičná 

väčšina a komisia je uznášania schopná.   

Informoval, že z 2. rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely 

zhotovenia zápisnice.  
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Predseda komisie informoval, že členom komisie bude prezentovaná aplikácia Digitálneho 

zastupiteľstva. Po prezentácii neboli členmi komisie vznesené žiadne doplnenia ani 

pripomienky k programu rokovania.  

 

Uznesenie č. 1/2023 

Komisia schvaľuje program rokovania. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní:  11 

Za:   11                            Proti:       0                     Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie skonštatoval, že program 2. rokovania komisie bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Tajomníčka komisie informovala, že nie sú evidované žiadne nesplnené uznesenia a vznesené 

požiadavky  členov komisie. 

 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 2/2023 

Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja týkajúcich sa hospodárenia s majetkom. 

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 11 

Za: 11   Proti:        0                         Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2020 o poskytovaní dotácií 

O obsahu materiálu informovala Mgr. Šuranová z odboru financií. 

 

Diskusia:  

Ing. Holečko požiadal o vysvetlenie k možnosti súbežného hodnotenia žiadosti o poskytnutie 

dotácie hodnotiteľmi a poslancami, ktoré mu bolo následne vysvetlené Mgr. Šuranovou 

a JUDr. Bilčakom, riaditeľom úradu.   

 

 

Uznesenie č. 3/2023 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať 

a schváliť Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2020 o poskytovaní dotácií 

podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
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Hlasovanie č. 3 

Prítomní:  11 

Za: 11                                    Proti:    0                           Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4 

Kúpa nehnuteľností v k. ú. Rejdová do vlastníctva Košického samosprávneho kraja 

O obsahu materiálu informoval Ing. Gima, poverený riadením odboru správy majetku 

a PhDr. Knežová, PhD., vedúca odboru kultúry. 

 

Diskusia:  

JUDr. Szalay sa zaujímal o súčasné využitie nehnuteľností.  

Ing. Bráz požiadal o informáciu ako KSK personálne zvládne prevádzkovanie nehnuteľností 

na uvedený účel. 

Na otázky reagovala vedúca odboru kultúry, ktorá uviedla, že nehnuteľností boli súčasnými 

vlastníkmi využívané ako víkendový domček na rekreačné účely. K otázke prevádzkovania 

uviedla, že Gemerské osvetové stredisko, ktoré by  malo v budúcnosti prevádzkovať  tieto 

nehnuteľností, vie   vyčleniť  na tento účel svojich zamestnancov. 

Ing. Mgr. Kovačevičová sa opýtala ako sa KSK dozvedel o predaji tejto nehnuteľnosti. 

Na otázku reagovala vedúca odboru kultúry a následne JUDr. Bilčak, riaditeľ úradu 

s vysvetlením, že KSK bol oslovený na gemerskom festivale starostkou obce, ktorá vedela 

o ponuke vlastníkov týkajúcej sa predaja tejto nehnuteľnosti. Zároveň doplnil, že navrhovaná 

kúpna cena bola dohodnutá s vlastníkmi nehnuteľností podstatne  nižšie ako bola ich pôvodná 

požiadavka.  

Pani Adamčíková požiadala o bližšie informácie k samotnej stavbe, ktoré jej následne boli 

poskytnuté Ing. Gimom.   

 

 

Uznesenie č. 4/2023 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Kúpu nehnuteľností 

v k. ú. Rejdová do vlastníctva Košického samosprávneho kraja podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.  4 

Prítomní: 12 

Za:     12                                 Proti:   0                                 Zdržali sa:   0 

Návrh bol schválený. 

  

 

K bodu č. 5 

Plán úloh komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 

s majetkom na I. polrok 2023 

O obsahu materiálu informovala JUDr. Marta Vargová, tajomníčka komisie. 

 

Diskusia:  

Bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 5/2023 
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Komisia schvaľuje plán úloh Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom na I. polrok 2023 a odporúča Zastupiteľstvu KSK 

predložený materiál prerokovať a schváliť.   
 

Hlasovanie č.  5 

Prítomní: 12 

Za:  12                                    Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 

Návrhy, podnety a požiadavky  

Ing. Mgr. Kovačevičová požiadala o informáciu k aktuálnemu stavu  a zámeru využitia 

pozemku pri Obchodnej akadémii na Polárnej ulici v Košiciach.  

Predseda komisie požiadal, aby na niektorom z najbližších rokovaní komisie bola spracovaná  

prezentácia majetku KSK, ktorý je nevyužívaný, jeho špecifikáciu ako aj možnosti jeho 

využitia, prípadne aj informácia o inom spôsobe nakladania s takýmto majetkom, napr. jeho 

predaj alebo nájom.     

 

K bodu č. 7 

Rôzne 

Pani Adamčíková požiadala o informáciu, aký je plán s areálmi bývalých kúpeľov, ktoré KSK 

nadobudol do vlastníctva, a to  vzhľadom na súčasný rozpočet KSK.  

Riaditeľ úradu stručne informoval v akom štádiu sú plánované zámery a uviedol, 

že komplexná informácia v tejto veci môže byť predložená členom komisie. 

Predseda komisie v závere diskusie požiadal, aby táto informácia bola predložená na 

najbližšie rokovanie komisie.   

 

 

K bodu č. 8 

Záver 

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, poďakoval 

prítomným za účasť a rokovanie skončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

.................................................... 

            JUDr. Marta Vargová  

              tajomníčka  komisie 

               ............................................ 

                      Mgr. Marcel Vrchota 

 predseda komisie   

 

     

 


